
                         Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP 

Finančná komisia 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie dňa 19. 09. 2023 o 16.00 hod.  

konaného v zasadacej miestnosti Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny - Ing. Roman Matoušek, Mgr. Mária Ivanecká, Ing. Martin 

Žec, Mgr. Mariana Kelbelová, doc. MVDr. Peter Korim, CSc., Monika Olexová, Ing. Jana 

Vargová, PhD. 

 

Program: 

1) Otvorenie   

2) Monitorovacia správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za I. polrok 2023  

3) Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP k 

30.06.2023      

4) Stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2023                                           

5) Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP za rok 2022                                 

6) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie apríl – jún 2023   

7) Rôzne  

8) Záver  

  

 

 

1) Otvorenie 

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek privítal prítomných členov na zasadnutí komisie, 

oboznámil členov komisie s programom a zároveň oznámil, že komisia je uznášania schopná.  

                   Hlasovanie k programu: 

                                                                                                      Za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Jednotlivé body programu boli prerokované a bolo za nich hlasované. 

 
 
2) Monitorovacia správa Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP za I. polrok 2023 
Ing. Háberová oboznámila prítomných s monitorovacou správou. Konštatovala, že príjmy sú 
plnené takmer na 50 % a čerpanie bežných výdavkov je taktiež takmer na úrovni 50 %. 
Kapitálové výdavky sú čerpané na úrovni 2 %, čerpanie sa predpokladá najmä v štvrtom 
štvrťroku 2023. 
Diskusia: Ing. Žec sa informoval, prečo sú príjmy za stravné v 100 % výške. Ing. Háberová 
odpovedala, že ide o príjmy za stravné zamestnancov a aktivačných pracovníkov, ktorí ukončili 
pracovný pomer. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie monitorovaciu správu Mestskej časti – Košice – Sídlisko KVP za I. polrok 

2023.  
  Hlasovanie: 
  Za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
 



3) Prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice - Sídlisko KVP 

k 30.6.2023      

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s tvorbou a použitím 

finančných prostriedkov rezervného fondu k 30.06.2023 a o výške jeho zostatku. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie prehľad o tvorbe a použití rezervného fondu Mestskej časti Košice – Sídlisko 

KVP k 30.06.2023. 
  Hlasovanie: 
  za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
4) Stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2023 
Ing. Háberová informovala  prítomných o celkovej výške pohľadávok. Uviedla, že v mesiaci 
júl už boli uhradené pohľadávky vo výške 5 048,72 eur. 
Diskusia: Ing. Žec sa informoval, či nie je možné poskytnúť menný zoznam dlžníkov. 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných o tom, Mestská časť Košice – 
Sídlisko KVP k 01.04.2023 zvyšovala nájomné. Prvé zvýšenie malo byť v roku 2019, avšak 
pre pandémiu koronavírusu to nebolo možné.  
Kontrolór Ing. Takáč, PhD., LL.M., MPA konštatoval, že MČ má hospodáriť so svojím 

majetkom efektívne. Z jeho pohľadu musí samospráva riešiť nájomné, aby naplnila príjmy 

z prenájmu. Samospráva bojuje aj s výpadkom príjmov v podielových daniach, výpadkom 

príjmov z hracích automatov. Aby bolo možné riešiť údržbu priestorov, je potrebná aj úprava 

príjmov s ohľadom na infláciu. Plne podporuje toto rozhodnutie vedenia. MČ chráni svoj 

majetok, preto sa bude nájomné každoročne upravovať o mieru inflácie. 

Ing. Vargová sa dotazovala, či už teraz je v zmluvách zapracovaná inflačná doložka. Predseda 

komisie Ing. Roman Matoušek uviedol, že áno, inflačná doložka je už v zmluvách zapracovaná. 

Uviedol aj to, že je potrebné rozlišovať platby zvlášť za nájomné a zvlášť za služby. 

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie stav nedoplatkov na nájomnom k 30.06.2023. 
  Hlasovanie: 
  Za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
5) Konsolidovaná výročná správa Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP za rok 2022 
Ing. Háberová informovala o vzájomnom vylúčení príjmov a výdavkov za MČ a Podnik služieb 
KVP, s.r.o., r. s. p. a zostavení konsolidovanej účtovnej závierky a výročnej správy za rok 2022. 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek uviedol, že Podnik služieb vykonáva čistotu a údržbu 
a MČ sa snaží nájsť ďalšie možnosti jeho financovania.  

Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie konsolidovanú výročnú správu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP za rok 

2022. 
  Hlasovanie: 
  Za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
6) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie apríl 
- jún 2023  
Ing. Háberová informovala o zrealizovaných zmenách, ktoré sú v kompetencii pána starostu. 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek oboznámil prítomných s podmienkami, za ktorých 
môže starosta vykonávať zmeny v rozpočte. 
Kontrolór Ing. Takáč, PhD., LL.M., MPA konštatoval, že všetky materiály sú v poriadku. 
 



Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie Informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

apríl - jún 2023. 
  Hlasovanie: 
  Za: 7     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
7) Rôzne 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek privítal pána starostu Mgr. Ladislava Lörinca a pani 
prednostku Mgr. Kamilu Bačovú, PhD., ktorú predstavil členom finančnej komisie. Uviedol, 
že pani prednostka nastúpila na úrad 11.09.2023 a poprial jej v práci veľa úspechov.  
 
8) Záver 
Predseda komisie Ing. Matoušek v závere poďakoval prítomným členom komisie za účasť 
a ukončil zasadnutie finančnej komisie.  
 

 

 

 

v Košiciach, dňa 22.09.2023 

Zapísala: Ing. Viera Háberová 

 

 

 

 

 

  Ing. Roman Matoušek 

   predseda komisie v. r. 


